
EKSL juhatuse koosolek 
20. juuli 2006 Raadimõisa 26 Tartu 
 
 
Koosoleku algus: 14.20 
 
Koosoleku juhataja: Piret Laanetu 
Protokollija: Kristi Nöps 
 
EKSL juhatuse liikmetest kohal: 5 (Piret Laanetu, Silver Ploom, Kristi Nöps, Marili 
Ollissaar, Meelis Marmor) 
 
Päevakord: 
1. 11.08.2006 PJK-võistlusega seonduvad küsimused. 
2. 19.08.2006 kutsikate näitusega seonduvad küsimused. 
3. Jooksvad küsimused 
 
Piret Laanetu teeb ettepaneku lisada punkt: EKSL tegevus Tallinnas. 
 
Kõik poolt. 
 
1. 11.08.2006 PJK-võistlusega seonduvad küsimused 
 
P. L. Ülevaade sellest võistlusest oleks järgmine: Tatjana Tšernjakova pakkus välja, et 
võistlus võiks toimuda Tallinnas. Muu info oleks järgmine - algus kell 17.00 ning 
koguneme kell 16.30 Tabasalu treeningplatsil. Kohtunik Vilve Roosioks. 
Võistluskoht: Tabasalu treeningplats. Marili Ollissar on peakorraldaja. Võistluse 
peasponsor MeraDog. 
 
2. 19.08.2006 kutsikate näitusega seonduvad küsimused 
 
P. L. Ülevaade selle ürituse organiseerimisest on järgmine: Peakorraldaja on Margit 
Kuusman. Registreerimine käib. Näitus toimub Luige baasis. Sponsor on MeraDog. 
Karikate ja muu jooksva eest vastutab Margit. Kataloogi teeb Vilve Roosioks. 
 
3. EKSL tegevus Tallinnas. 
 
P. L. Hetekeseis on selline, et meil on küll olemas koolitsplats Tallinnas, kuid hetkel 
teeb ainult Tõnis seal varrukatrenni. Oleks vaja otsida ka kuulekustreenereid. Margit 
võiks kord nädalas teha näitusetrenni. Tuleks leida veel mõni inimene, kes oleks nõus 
tegema ka kõikide tõugude näitusetrenni, näiteks kord nädalas. Hetkel töö selles 
suunas käib. 
 
K. N. Tallinnas võiks korraldada ka mõned kutsikavõistlused. 
 
P.L. Võiks küll. Ja plaani võiks võtta ka mõne eksami korraldamise Tallinnas. Talvel 
võiks ka klubipäeva Tallinnas korraldada. Tulevikus suund selline, et klubi 
korraldatud koolitustel saavad osaleda ainult klubi liikmed või siis klubiga koostööd 
tegevate teiste klubide liikmed. Tallinnas tuleb tegevus aktiivsemaks muuta ning 
hetkel on näitustrenn heaks alustuseks selles suunas. Tartus võiksime alustada 
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kutsikate sotsialiseerumistrenniga. Tuleks arutada, keda saaks veel peale Marika 
rakendada. Marili võiks sotsialiseerumistrenni teha, Esta Ratnik kuulekust. Ise teen 
näitustrenni pluss Adaveres kuulekus ja jälg. Silver hakkab tulevikus keskenduma 
võistluskoerte treenimisele. Kuulekuses on võimalik ehk rakendada ka Elen Kivi. 
Kõik võiksidki kodus mõelda selle teema peale. Et siis järgmine koosolek arutada 
treeninggraafikute koostamist, koolitajate küsimust, maksustamise poolt. Kuidas 
korraldada platsi hooldus. 
 
S. P. Platsi hoolduse raha tuleb ikkagi koolitajatelt ja nende gruppidelt. Hetkel oleks 
vaja kindlaks määrata treenerid. Maksustamisest – tõenäoliselt on mõistlik kasutada 
kuumaksu. 
 
4. Jooksvad küsimused. 
 

a) Alfanetist www.alfanet.ee saavad Marili, Kristi ja Marika endale 
meiliaadressid. 

b) Klubi dresside valmimine viibib, kuna hetkel pole leitud sobivat dresssi, kuhu 
saaks logod peale teha. 

 
 
Järgmine juhatuse koosolek: 17.08.06 kell 14.00 klubi ruumides Raadimõisa 26.  
Päevakord: 
1. Koolituse arendamine. 
2. 19.08.2006 kutsikate näitusega seonduvad küsimused. 
3. Koduleht 
4. Jooksvad küsimused. 
 
 
Koosoleku lõpp 15.25. 
 
 
 
 
Koosoleku juhataja:     Protokollija: 
Piret Laanetu      Kristi Nöps 
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http://www.alfanet.ee/

